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To: A. @vka.nl]
Ce: SEN minvuis

ni

EEE@ vea.n; IEESECENN.
ER) 1. @minvws.nl]
From:

Sent: Tue 2/2/2021 4:08:50 PM

Subject: RE: AP en interdepartementale afstemming Coronatester?

Received: Tue 2/2/2021 4:08:51 PM

Top! Spreekje morgen.

Verzonden: dinsdag 2 februari 2021 17:06

@minvws.nl>; JEov. >IEEE
@minvws.nl>

Onderwerp: RE: AP en interdepartementale afstemming Coronatester?

Dag
5.1.2e

Die stond ook al op mijn lijst. Ik bel je morgen om hier een strategie/ aanpak voor te kiezen.

www.vka.nl

IEXpert of data?

van:IEEEHEREoninvws.i>
Verzonden: dinsdag 2 februari 2021 16:10

Aan: 2minvws.n'>;

[IEEE HEE 0 vko.n>
CC: A. @vka.nl>

Onderwerp: FW: AP en interdepartementale afstemming Coronatester?

van:IEEE)HEE© minvws.ni>
Verzonden: dinsdag 2 februari 2021 16:06

Aan:pn m———JEENcnines o>;IEE BEE inves. >;IEEE
a minvws.nl>

Onderwerp: AP en interdepartementale afstemming Coronatester?
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Dag allen,

Graag stem ik met jullie af hoe we 1. Interdepartementaal JenV en 2. De AP kunnen meenemen in de plannen voor de Corcnatester

app. Zojuist had ik hier al even contact over metEREY Hebben jullie al plannen hoe dit te organiseren?

AP

* De AP heeft in een gesprek met ERE raagd naar de Coronatester en ook aangegeven dat zij de DPIA zouden

willen zien.

+ Uitgangspunt is geen extra gegevensverwerking. Dus er is geen formele rol voor de AP in bijvoorbeeld

wetgevingsadvisering.
+ Uiteraard is de AP wel een relevante stakeholder en is het daarom wel te overwegen ze mee te nemen in de plannen.
Anders komen ze daar wellicht later mee via de media of bij de behandeling.
* Het risico is dat de AP een andere mening heeft ten aanzien van de gegevensverwerking c.q. hetgeen er in wetgeving

geregeld moet worden. Echter, als we niets doen om ze te informeren, komen we daar gelet op deze reactie cok niet mee

weg. En zullen ze waarschijnlijk toch als toezichthouder informatie gaan opvragen.

—is het een idee een informerend gesprek te plannen met schut om ze mee te nemen in de plannen?

=> Wellicht kan dan ook een demo gegeven worden en een tijdslijn geschetst worden?

—>Wordt er al gewerkt aan een Dpia?

Interdepartementaal
* Nu het wetsvoorstel interdepartementaal wordt besproken, is JenV ook op de lijn gekomen. JenV heeft gevraagd of haar

privacy mensen geinformeerd kunnen worden over de app.

¢ daar zal dus het uitgangspunt van geen extra gegevensverwerking goed voor het voetlicht moeten worden gebracht.

—>Zijn daar wellicht al contacten gelegd? Hoe denken jullie dat dit aangepakt kan worden?

Hoor graag hoe jullie dit zien. BVD!

Groeten
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